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EHDOTUS UUDEKSI HALLINNOINTIKOODIKSI ON ONNISTUNUT 

Finanssialan Keskusliitto (FK) pitää Arvopaperimarkkinayhdistyksen ehdotusta uudeksi 
hallinnointikoodiksi onnistuneena.  
 
Uudistuksen yhtenä keskeisenä tavoitteena on ollut koodin rakenteen ja jäsennyksen 
terävöittäminen. Myös varsinaisia suosituksia on pyritty tiivistämään, jotta niihin 
kohdistuvaa noudata tai selitä –periaatetta olisi mahdollisimman selkeä noudattaa. Näissä 
tavoitteissa on onnistuttu hyvin.  
 
Koodin luettavuutta parantaa myös ehdotus siitä, että raportointia koskevat vaatimukset on 
koottu omaan raportointijaksoon.  
 
Laista suoraan tulevat velvoitteet, joista poikkeaminen ei ole tosiasiallisesti sallittua, on 
pyritty siirtämään suosituksen perusteluihin tarpeellisiksi katsotuin osin. FK esittää, että 
perusteluissa mainitut sitovat velvoitteet osoitettaisiin ehdotettua täsmällisemmin lisäämällä 
perusteluihin esimerkiksi viittaukset asiaan liittyvästä lainsäädännöstä. Tämä johdattaisi 
lukijan suoraan sitovan sääntelyn lähteelle.  
 
FK pitää ehdotukseen sisältyvää uutta suositusta hallituksen monimuotoisuudesta hyvänä. 
On kannatettavaa, että yhtiö määrittelee hallituksen monimuotoisuutta koskevat periaatteet 
ehdotetulla tavalla. Ehdotus on myös riittävän joustava huomioiden erilaisten yritysten 
tarpeet.   
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